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Conceptverslag overlegvergadering Faculteitsraad en Faculteitsbestuur FGW 6 december 2023 
 
Aanwezig 
FR Jun Pereira, Rademaker, Hooimeijer (vice-vz), Van Ree, Den Boer, Kornegoor, 

Terkourafi, Van Os, Cassani, Van Grol, Wacanno, Bieshaar, Schaeken, 5 
Kerkhoff  

FB Rutgers (online tot AG 6.2), De Baar, Goedhard, Verkerk, Touwen 
Bureau Bibo (bestuurssecretaris),  
Gasten AG 7.1: Ellis van Gelder, AG 7.3 Van Hogendorp 
Afwezig  Sleutels (vz), Smith, Rozier (ambtelijk secretaris) 10 
 

1. Opening 
De Baar opent de vergadering.  

 
2. Vaststelling agenda 15 

Bij de mededelingen wordt het de bezetting van het Lipsius op 23 november en het 
universitair beleid omtrent externe donaties toegevoegd.  

 
3. Verslag 

Het verslag van 1 november wordt aangevuld met een tekstpassage van Van Os over de 20 
doorontwikkeling van OSZ. 
Naar aanleiding van de uitbreiding van het minoraanbod voor het collegejaar 2024-2025 
informeert Kerkhoff of het FB een voorkeur heeft of studenten een minor volgen binnen de 
faculteit. Dat is niet het geval, men hoopt aantrekkelijke minoren te maken en studenten te 
stimuleren om bij het volgen van een minor te kiezen wat ze leuk vinden.  25 
 

4. Actiepunten 
Touwen licht met behulp van een A4 het overzicht toe van de minorenkeuzes van de 
studenten International Studies en Urban Studies. Het is de bedoeling om soortgelijke 
overzichten voor meer opleidingen te maken.  30 
 

5. Mededelingen 
Rutgers geeft de raad een zo actueel mogelijke stand van zaken van de ontwikkelingen rond 
Wijnhaven op 9 november jl. Het is overduidelijk dat het daar mis is gegaan. Het CvB laat de 
gebeurtenissen onderzoeken door het COT. Van Ree heeft twijfels bij de onafhankelijkheid 35 
van het COT in dezen en Terkourafi geeft suggesties om de onafhankelijkheid te borgen in 
afspraken. De resultaten van het rapport zullen naar waarschijnlijkheid door het CvB gedeeld 
worden met de decanen en de UR. Rutgers benadrukt positief getroffen te zijn door de 
getoonde verantwoordelijkheid van de collega’s die op 9 november aanwezig waren.  
 40 
Sjef Barbiers is per 1 januari 2024 tot en met 31 augustus 2026 benoemd als WD van het 
LUCL. Vanaf 1 januari 2026 tot en met 31 augustus 2026 is Claartje Levelt benoemd als 
vervangend WD en zij is van 1 september 2026 tot en met 31 augustus benoemd als de WD 
van het LUCL. Het FB heeft het advies van de verkenning overgenomen.  
 45 
Voor wat betreft DLG en het onderwerp Internationalisering moeten de ontwikkelingen nog 
besproken worden met het CvB. Ook de verkiezingsuitslag van de Tweede Kamer 
verkiezingen zal waarschijnlijk van invloed zijn op dit dossier.  
 
Het FB informeert de raad over de bezetting van het Lipsius en de sluiting van alle gebouwen 50 
van de universiteit om 17.00 uur. De bezetting moest beëindigd worden omdat het niet 
mogelijk was om in het gebouw te slapen. Gezien externe omstandigheden heeft het 
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decentraal crisis team de bezetting uiteindelijk overgedragen aan de politie en de politie 
heeft besloten om alle gebouwen te sluiten. Er was een draaiboek aanwezig. Het is lastig om 
een parallel te trekken met de onaangekondigde demonstratie in het Wijnhavengebouw. 55 
Kornegoor mist de inhoudelijke reactie van het FB om de banden met de fossiele industrie te 
verbreken. Hoewel Rutgers daar niet onsympathiek naar kijkt, is het debat in de universiteit 
met het CvB en de faculteiten nog gaande. De uitslag wordt in februari verwacht. In het 
verlengde daarvan informeert Kornegoor naar een grote donatie die Aramco in het verleden 
aan de universiteit geschonken heeft. Rutgers kent de details hiervan niet, wel is er altijd een 60 
commissie die grote donaties toetst. Het is belangrijk meer voorzichtig om te gaan met grote 
donaties.  
 
In de FR-vergadering van 14 februari wordt een update over de Humanities Campus 
geagendeerd. 65 
 
De FR zal de aankondiging van de evaluatie van de programmanormen ontvangen en deze in 
de vergadering van 24 januari bespreken.   
 
De Baar meldt dat zij voorzitter is van de Taskforce Israël -Gaza. De diversity officer is ook lid 70 
van de taskforce.  
 

6.1.  Minimum taaleisen voor promovendi 
Het is belangrijk dat er een beleid is voor de taaleisen voor promovendi. De raad adviseert 
het FB om nog enkele herberekeningen te doen omdat niet alle percentages correct optellen. 75 
Ook is er enige inconsistentie over de waarde van een buitenlands universitair diploma en de 
uitzonderingsmogelijkheden. Deze worden nagegaan en gecorrigeerd in de definitieve versie 
die bij het FB zal voorliggen. De FR geeft een positief advies.  
 

6.2  Fees voor promovendi 80 
Op dit moment zijn er grote onderlinge verschillen binnen de faculteit. Dat is nu 
gelijkgeschaard. Het instellen van de fees is nadrukkelijk niet bedoeld om extra middelen 
binnen te halen, de bedragen zijn geenszins dekkend. De fees kunnen geïndexeerd worden. 
De huidige situatie betreft de nulmeting. Met de fees kunnen phd’s nog geen lid worden van 
nationale onderzoeksscholen en dat is wat de raad betreft wel belangrijk. Om dat wel te 85 
kunnen doen, moeten de fees substantieel verhoogd worden, de faculteit kan dit niet 
betalen. De instituten hebben hierover ook geen overeenstemming bereikt. Dit onderwerp 
wordt in DLG-verband opgepakt. De FR is verdeeld. Voor de studentgeleding zijn de 
voordelen niet duidelijk. De personeelsgeleding geeft met zes aanwezigen een positief 
advies, vier studenten geven een negatief advies en vier studenten stemmen blanco.  90 
 

6.3. Verzoek ontheffing februari instroom MA Latin American Studies 
Het FB zal het CvB verzoeken tot ontheffing van de februari instroom bij de MA LAS. De OLC 
adviseert negatief. Tijdens de vergadering wordt opgemerkt dat een tweede 
instroommoment gunstig is voor het te volgen veldwerk in de zomer. Dit is niet eerder 95 
genoemd en betreft nieuwe informatie. De FR is verdeeld over het verzoek tot ontheffing. De 
personeelsgeleding geeft met zes aanwezigen een positief advies, vier studenten geven een 
negatief advies en vier studenten stemmen blanco 
 

7.1  Gezamenlijk meerjarenplan studentenwelzijn 100 
In aanwezigheid van Ellis van Spanje  
Juan Jose informeert de FR over het gezamenlijk meerjarenplan studentenwelzijn. Er wordt 
nauw samengewerkt met de career services waar het gaat om toekomstperspectief van 
studenten geesteswetenschappen. Er zijn op dit moment helaas geen mannelijke 
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ambassadeurs omdat zij zich niet gemeld hebben in de sollicitatieprocedure. Suggesties zijn 105 
welkom om in de toekomst een andere samenstelling te hebben. Bewustzijn op het thema zit 
vooral bij docenten en studieverenigingen. Continuïteit en stabiliteit in de bemensing is 
daarbij belangrijk. Voor de studentwellbeing week wordt gedacht aan diverse pilots.  
 

7.2. Brief CvB besluit advies docentfunctie  110 
Dit onderwerp wordt uitgesteld naar de volgende vergadering. Aanvullende vragen kunnen 
door de FR voorafgaand worden opgestuurd. 
 

7.3  Evaluatie Mindlab 
De FR bespreekt de evaluatie van de pilot Mindlab. Een deel van de FR adviseert om de 115 
voorstelling verplicht te maken voor leidinggevenden (als onderdeel van de onboarding), een 
groot deel van de academische leidinggevenden waren afwezig bij de voorstellingen. De 
voorstelling is met gemengd ontvangen: van herkenbaar of juist niet, tot minder van 
toepassing bij Humanities. Het is bedoeld als een startmoment voor discussie. De pilot wordt 
aangeboden aan het CvB en is besproken in een overleg met de hoofden HR. De FR is 120 
benieuwd naar de opvolging in 2024. 
 

7.4  Update Sturingsplan 
De FR heeft de opdrachtformulering voor de stuurgroep ontvangen met daarbij de 
vertrouwelijke namen van de leden. Op dit moment is het kernteam aan het werk om de 125 
kwantitatieve analyse af te ronden. De FR doet diverse suggesties voor de bemensing van de 
stuurgroep, zoals de toevoeging van een OBP-lid.  
Het is spijtig dat er in de vergadering nu weinig tijd meer over is om het over het onderwerp 
te hebben. Het is van cruciaal belang dat de FR in zijn geheel betrokken is bij de 
ontwikkelingen. Het slagen van het sturingsplan is ingewikkeld en raakt de gehele faculteit. 130 
Het is van belang om de sense of urgency en de gezamenlijkheid te benadrukken, we zijn er 
allemaal bij betrokken, hebben elkaar nodig en kunnen (FR en FB) het niet veroorloven om 
tegenover elkaar te staan. De komende overleggen zal de voortgang vanzelfsprekend 
geagendeerd worden. 
 135 

8. Documenten ter kennisname 
Van Ree informeert naar de Denkgroep Examencommissies. Dat is een klein groep met 
voorzitters en ambtelijk secretarissen die zich buigt over het vraagstuk om de werkbelasting 
naar beneden te brengen.  
 140 
Van Os informeert waarom er bevorderingen met terugwerkende kracht zijn. Hier komt het 
FB in de volgende vergadering op terug.  
 

9.  Rondvraag en sluiting 
Van Os informeert naar extra faciliteiten bij het nieuwe gebouw zuid.  145 
Nb. De beantwoording is als bijlage toegevoegd. 

 
 De voorzitter sluit de openbare vergadering om 18.00 uur.  

 


